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Datum: 1 november 2023 
 

Aanwezig: Robert Oolbekkink Voorzitter  

 Martijn Kersen Kandidaat secretaris 
 Arno Reusink  Lid, voorzitter Jeugdcommissie 

 Rene van de Vegte Lid, voorzitter kantine commissie 

 Arjan Krijgsman Lid, voorzitter sponsorcommissie 

 Richard van Dellen    Lid, voorzitter technische commissie 

 Dennis Krikkink  Lid, voorzitter sponsorcommissie  

Nancy Meinders Algemeen Lid 

Gerard Heck  Algemeen Lid 

 

Afwezig, met kennisgeving: Marco Solen, Mark Nijland, Henk van de Pluijm, 

Arie Jansen, Dennis Krikkink, Ab Vincent, Harald Tuitert, Bart Schuchard, Tjerk 

van de Mei, Jeroen Schorfhaar en Jan Beldman. 

   

 

1. Opening  

Robert opent de vergadering. 

De voorzitter heet de aanwezig leden welkom en dankt ze voor hoge opkomst.  

 
2. Bestuur mededelingen 

Nieuwjaarsreceptie wordt gehouden op zondag 15 januari 2023. Nadere informatie volgt 

nog. 

3. Verslag algemene ledenvergadering d.d. 23-11-2022 

Naar aanleiding van en tekstueel:   

- Geen opmerkingen. 

Het verslag van de vergadering van 23-11-2022 wordt vastgesteld met dank aan de 

notulist.  

4. Vaststelling financieel verslag   

4A. financieel verslag 2022-2023 

 

Wilco Stevens geeft een korte toelichting: Er is een positief resultaat, wat vooral te danken is 

aan het jubileumfeest, ondanks de extra kosten, en de wedstrijd tegen Markelo. 

 

Er zijn investeringen gedaan in dug-outs en trainingspakken medegefinancierd door Vrienden 

holten 1 en de Supportersvereniging. Daarnaast is er in nieuwe ballen geïnvesteerd. In totaal 

komt het neer op € 40.000 (extra) besteding. De jaarrekening Er volgen felicitaties en 

applaus voor de Sponsorcommissie: Gerard geeft aan dat er mooi werk geleverd is! 

 

4B. Vaststelling contributie 

Het voorstel is om de contributie ongewijzigd te laten. De ALV gaat hier unaniem mee 

akkoord. 

 

4C. Benoemen kascommissie 

Aan de leden Marco Spekreijse en Leendert Traanman wordt decharge verleend en Rick 

Pasman wordt geïnstalleerd als nieuw lid. 
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5. Jaarverslag secretaris 2022-2023 

Het jaarverslag 2022-2023 wordt ongewijzigd goedgekeurd.  

Er ontstaat een discussie over de niet bij iedereen werkende link. De voorzitter geeft aan 

dat de stukken vooraf gemaild zijn, te vinden zijn op de website. Als er iets niet blijkt te 

werken wordt er gevraagd dit vooraf te melden en niet pas tijdens de vergadering, dan 

kan er namelijk niks meer aan gedaan worden.  

Afgesproken wordt dat voor degenen die dat willen er een fysieke versie klaargelegd 

wordt, mits dit vooraf is gevraagd. 

6. Bestuursverkiezingen 

• Martijn Kerssen, kandidaat Secretaris Hoofdbestuur Het bestuur heeft een 

kandidaat secretaris gevonden in de persoon van Martijn Kerssen. Hij stelt zich kort 

voor. De ALV heeft geen bezwaar en Martijn wordt aangenomen. 

• Richard van Dellen, kandidaat TC Hoofdbestuur Richard is op de vorige vergadering 

al genoemd en vandaag formeel geagendeerd. De ALV heeft geen bezwaar en 

Richard wordt aangenomen. De vraag wordt gesteld of Richard ook invloed heeft op 

aanstellen van een eventuele nieuwe trainer. Dit wordt bevestigd. 

• Gerard Heck, kandidaat Algemeen lid Hoofdbestuur Het bestuur stelt voor om 

Gerard als algemeen lid van het Hoofdbestuur te houden. De ALV heeft geen 

bezwaar. 

• • Arjan Krijgsman, kandidaat Sponsorcommissie/ Verduurzaming Sportpark 

Hoofdbestuur 

De ALV heeft geen bezwaar. Er wordt gevraagd wat de status is van de 

greenboarding. Arjan legt uit dat de firma failliet is gegaan door een te lang durend 

juridisch traject rond het contract. De andere partijen willen door, maar dat zal op 

de langere termijn pas kunnen. V.V. Holten heeft naast het aanleggen van de 

kabels geen kosten en verplichtingen gemaakt en loopt geen risico.  

• Vacature penningmeester De voorzitter geeft aan dat er nog steeds een vacature is 

voor de functie van penningsmeester en roept de leden op om zich hiervoor 

kandidaat te stellen. De leden spreken hun waardering uit voor de (nieuwe) 

vrijwilligers. 

   

7. Toelichting overleg tussen het bestuur van Holten en Blauw Wit over een 

mogelijke samenwerking/fusie tussen beide clubs. 

De voorzitter legt er contact is geweest tussen voorzitters om te onderzoeken hoe beide 

clubs elkaar kunnen versterken met als mogelijke optie een fusie tussen beide 

verenigingen. Een goed uitgangspunt hierbij is dat beide verenigingen op dit moment 

gezond zijn. Daarna is het onderwerp besproken met een vertegenwoordiging van de 

besturen. Daarop volgde een overleg met de wethouder en medewerker sport van de 

gemeente en een onderlinge positieve vergadering tussen beide besturen, is besloten om 

dit onderwerp in deze ledenvergadering te bespreken. De leden wordt gevraagd wat ze 

hiervan vinden en of er akkoord gegeven kan worden om dit traject verder te verkennen. 

Er ontstaat een levende discussie waarbij veel voor- en nadelen over en waar besproken 
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worden. Veel vragen zijn nog niet te beantwoorden omdat daarvoor nog een en ander 

uitgezocht moet worden. Een indicatie van de volgende voor- en nadelen en 

randvoorwaarden komen langs in de discussie:  

• Nodig voor de opbouw van de junioren Pyramide en met name voor het dames- en 

meisjesvoetbal.  

• Beter voor de kwaliteit/ niveau van het eerste  

• Grotere poole van vrijwilligers, maar ook risico op minder betrokkenheid leden door 

schaalgrootte  

• Een locatie, dus minder totale kosten  

• Het momentum is goed omdat de gemeente zit nu in beweging zit en middelen 

beschikbaar heeft vanwege de verhuizing van de Waerdenborch en een verkenning 

naar de status van sportverenigingen in het kader van verduurzaming faciliteiten. 

Te lang wachten met een eventuele fusie betekent dat deze middelen er niet meer 

zullen zijn. Er is echter geen dwang vanuit de gemeente.  

• Wat gaat de sfeer worden, waarbij aangegeven wordt dat de culturen van de 

verenigingen verschillend is, waarbij ook wordt aangegeven dat de jeugd al veel 

meer met elkaar omgaat dan vroeger zo was, omdat ze toch klasgenoten zijn.  

• De KNVB lijkt breder te gaan sturen op zaterdagvoetbal  

• Wat gebeurt er met de zondagmiddag gezelligheid als een eventueel toekomstig 

eerste team op zaterdag gaat spelen. 

• Wat zijn de ontwikkelingen en wensen van andere sportclubs, zoals de atletiek, en 

de tennis  

• Gebouwen van V.V. Holten zijn al veel verder in de verduurzaming. 

• Meermanskamp als sterke voorkeur, waarschijnlijk zelfs een breekpunt.  

• De ALV gaat met ruime meerderheid akkoord met het verder verkennen van een 

nauwere samenwerking en mogelijke fusie met Blauwwit. Voorgesteld wordt om 

deze verkenning te laten uitvoeren met behulp van een werkgroep met daarin leden 

van Blauwwit en V.V. Holten, idealiter geleid door een onafhankelijke voorzitter. Er 

wordt gevraagd of er vrijwilligers zich willen melden voor deze werkgroep. De 

volgende leden melden zich daarvoor aan:  

• Rik Stoevenbelt  

• Wilco Stevens  

• Frank Marsman  

• Paul Akkermans  

• William van Zon  
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• Jeroen vd Werken  

• Marco Spekreijse  

• Wilfred Stegeman  

Daarnaast is vertegenwoordiging hierin vanuit de dames en junioren ook wenselijk. De 

werkgroep wordt gevraagd een aantal scenario’s, met voordelen, nadelen en 

consequenties, financieel en anders, verder uit te werken, waarbij met de volgende 

zaken rekening gehouden moet worden:  

• Regelmatige terugkoppeling aan de leden over de voortgang  

• V.V. Holten blijft ten alle tijde de mogelijkheid houden om het proces stop te 

zetten.  

• Meerdere vormen van samenwerking te verkennen (van alleen jeugd /dames 

samenwerking tot volledige fusie en eventuele tussenvarianten.  

• Locatiekeuze, waarbij er een hele sterke voorkeur was voor Meermanskamp, o 

Status verduurzaming o Benodigde aanpassingen aan infrastructuur o 

Beschikbare ruime binnen en buiten  

• Indicatie van een of meerdere tijdspaden en fasering van de samenwerking en 

het verkennende traject  

• Financiële consequenties, zowel voor het realiseren van de samenwerking zelf 

alsook mogelijke toekomstige consequenties, zoals de genoemde zondagmiddag 

en de consequenties voor e inkomsten daarvan.  

• Consequenties voor het voetbal zelf door alle lagen heen. 

 

8. Vaststelling Huishoudelijk reglement.  

Aanpassing per 1 november 2023 

 

9.  Vaststelling Statuten VV Holten  

Aanpassing per 1 november 2023. Gerard ligt de aanpassingen kort toe, de belangrijkste 

reden van de wijzigingen hebben te maken met bestuursaansprakelijkheid vanuit de KNVB 

aangegeven en met het toevoegen van digitale communicatie. Het betreft 

statuutswijzigingen, waarbij de aanpassingen ook verwerkt worden in het huishoudelijk 

reglement. De wijzigingen per punt:  

 

• Artikel 9.8: “bestuur moet in meerderheid bestaan uit”  

• Artikel 10.2 iets moderner taalgebruik.  

• Artikel 10.6 toegevoegd, bestuurder mag niet deelnemen aan vergaderingen waar 

zaken geagendeerd staan waar deze financieel profijt uit zou kunnen halen.  

•  Artikel 18 toegevoegd: elektronisch stemmen. 

• Artikel 19: moderner taalgebruik  
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• Artikel 20: nieuw: als vereniging als fusie aangaat. (Vanuit de KNVB) –  

• Artikel 22: ALV kan bepaalde reglementen vaststellen en wijzigen  

Plus aanpassingen huishoudelijke reglementen als gevolg van deze punten.  

 

Er wordt opgemerkt dat Artikel: 3 m.b.t. ereleden en leden van verdienste niet in 

overeenstemming is met artikel 15: Leden van verdienste en ereleden hebben wel alle 

rechten niet de (financiële) plichten. Artikel 15 moet hier op aangepast worden.  

 

Met deze extra wijziging worden de nieuwe statuten en huishoudelijk reglement unaniem 

goedgekeurd door de ALV, verzoekt de ALV het bestuur de wijzigingen door te voeren en 

wordt het bestuur gemachtigd tot vertegenwoordiging bij de statutenwijziging.  

 

10.  Kantine  

Nancy geeft aan dat de huidige bar functioneel niet voldoet op drukke momenten. De 

hoofdreden is dat alle verkoop zich concentreert op het hoekpunt bij de klapdeurtjes. De 

wens is om het koffiepunt en de broodjes te verplaatsen naar de andere kant. Annemarie 

Bouwmeester van de internetcommissie heeft een ontwerp gemaakt, waarvan meerdere 

schetsen ter inzage liggen. Steggink heeft een kostenindicatie gemaakt. De aanpassingen 

zullen maximaal € 30.000 bedragen. Waarbij subsidies, vrijwilligerswerk en BTW aftrek er 

nog af zullen gaan. De uitkomsten van de werkgroep uit agendapunt 7 hebben hier grote 

invloed op. Het heeft daarom nog geen zin nu hierover al een beslissing te nemen. Wel 

wordt de wens uitgesproken om, mocht een fusie niet doorgaan, twee keuzes te hebben. 

Het huidige ontwerp wordt als vrij steriel ervaren en een alternatieve optie met een 

warmere of gezelligere uitstraling wordt gevraagd om tegen die tijd te kiezen. 

 

11.  Kledingplan  

Het huidige kledingplan loopt af. De huidige tenues zijn over het algemeen kwalitatief nog 

goed, waardoor het zonde is deze te vernieuwen, zeker de ontwikkelingen uit agendapunt 

7 afwachtende. De voorzitter stelt voor om nog 1 à 2 twee jaar langer met de huidige 

shirts te doen en dan met de kennis dan een nieuw kledingplan aan te gaan. De kleding 

afdracht blijft. Er komt dat de mogelijkheid om enkele extra shirts te bestellen voor die 

shirts die wel versleten zijn of raken. De ALV gaat hier unaniem mee akkoord. 

 

12.  Rondvraag 

● Status beachvolleybalveld: De gemeente is positief en verkent de opties nu, 

waaronder de doorsteek van de wal. Daar is het op wachten nu. De middelen zijn 

apart gereserveerd of toegezegd. De uitkomsten van agendapunt 7 kunnen ook 

hier van invloed op zijn. De locatie van het OCH gebouw wordt ook verkend.  

● Cash bij de kassa vooraan Het blijft een gedoe met wisselgeld en bezoekers die 

geen cash bij zich hebben. Een pinapparaat lijkt daar te duur te zijn. De optie van 

het werken met een QR-code wordt geopperd. Er wordt aan gewerkt om deze 

situatie te verbeteren.  

● Uitgangspunten voor een afscheidswedstrijd: Er wordt gevraagd of uitgangspunten 

of regels zijn voor afscheidswedstrijden en zo nee om deze op te stellen. Dit wordt 

erkend, het staat op de to-do lijst.  

● Gemeente energiesubsidie: Er wordt gevraagd of deze is aangevraagd. Dat wordt 

bevestigd. Het geld is ook al ontvangen, volgend jaar is dat zichtbaar op de 

afrekening.  
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● Fietsenstalling: Wanneer wordt deze aangepast? Er wordt benadrukt dat voor de 

veiligheid de ambulance eer niet goed door kan. Er is wederom toezegging vanuit 

de gemeente dat het dit jaar nog gaat gebeuren. 

● Supportersvereniging. Er wordt gevraagd waarom deze niet in het jaarverslag staat 

en niet uitgenodigd wordt voor de ALV. De voorzitter geeft aan dat dit een 

zelfstandige van V.V. Holten onafhankelijke vereniging is. De ALV is voor leden van 

V.V. Holten en niet voor andere verenigingen. Veel van de leden van de 

supportersvereniging zijn ook lid van V.V. Holten en als zodanig welkom op de 

ALV. In de afrekening wordt de supportersvereniging wel meegenomen.  

● Toekomstige AZC: Er wordt gevraagd of er al wat ondernomen wordt om 

bijvoorbeeld de eventuele jeugd daar te ontvangen, zoals bij de Oekraïners. Daar 

is nog niet over nagedacht. Formeel gaat dat via de COA. Ze zijn van harte welkom 

bij V.V. Holten.  

● Rookbeleid: Voor de ingang wordt vaak gerookt, dat wordt nu als hinderlijk 

ervaren. Is het niet beter voor roken een speciale plek te vinden? De voorzitter 

geeft aan dat dit een keer geagendeerd kan worden. Handhaving is wel een 

uitdaging. Blijkt ook bij glas langs het veld. Alle leden zullen elkaar daarop moeten 

aanspreken. Besloten wordt een vriendje bordje op korte termijn te realiseren of 

minimaal te verkennen. In 2025 streven de sportbonden een rookvrij sportpark na. 

De gemeente volgt dit, dus zullen we vanuit V.V. Holten dit ook volgen.  

● Is er cameratoezicht en is er behoefte aan. Op beide wordt negatief geantwoord.  

● Kleedkamer 8 plafond: Deze is in slechte staat. Dit is bekend en er wordt aan 

gewerkt  

● Wanneer gaan de op naar 100 jaar borden weg. Hier wordt aan gewerkt.  

● Oude trainingsjasjes: De oproep om bij een eventuele fusie of nieuw kledingplan 

de oude trainingsjasjes niet weg te gooien maar een goede bestemming te geven. 

De voorzitter geeft aan dat dit alles gebeurt bij kledingwissel. Voor goede oude 

kleding wordt altijd een bestemming gevonden. Beleid rond kampioensfeestjes: Is 

dat er? Het beeld bestaat dat er bij de bekerkampioenschap Holten 8 hier 

onduidelijkheid over was. Vanuit de seniorencommissie is dat beleid er. Door de 

lustrumfeesten is de uitvoer echter een beetje ondergesneeuwd. Er is een borrel 

geweest. Voor het zaalvoetbal is ook contact geweest. Er is echter geen vast 

budget voor. 

13.  Sluiting 
 

De vergadering wordt om 22.10 uur afgesloten.  

 

 

 

 

 

 

 


